
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-03/2019 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 19. 3. 2019 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Hráský, Jelen, Malá, 

Pokorná, Jebavý, Šťastný, Harbichová 

Studentská komora (s): Omcirk, Pecinová 

Omluveni: Novotná (a), Jindra (a), Brtník (s), Thiel (s) 

Nepřítomni: Dvorský, Ižovská, Anděrová, Bujnovský 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Skrbek, Hojka, Petr, Chrudimský, Pavlů, Brožka 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání: (13-0-0) (pro-proti-zdržel se) 

 

Usnesení 01/03/2019: AS UK FTVS schválil program zasedání 19. 3. 2019. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 19. 2. 2019 

Předseda AS UK FTVS Heller přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 19. 2. 2019.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 19. 2. 2019: (11-0-2). 

Usnesení 02/03/2019: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 19. 2. 2019. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka poděkovala současným senátorům za jejich působení v AS UK 

FTVS. Dále informovala o dnešní kolaudaci bloku F. Končí řada akreditací, bude tedy třeba  

připravit nové. Proběhlo hodnocení akademických pracovníků. Mělo by dojít k navýšení 

rozpočtu fakulty. Od 1. 4. 2019 by měla být otevřena prodejna s občerstvením vedle menzy. 



Senátor Zahálka informoval, že navýšení finančních prostředků pro fakultu bude. Dále zmínil, 

že další pozitivum fakulty je, že zájem studentů o studium na FTVS neklesá. Zdůraznil, že 

příspěvek na studenta je určen z 30 % na vědu, není to pouze na zajištění výuky.  

 

4. Hodnocení výuky studenty za zimní semestr akademického roku 2018/2019 

Proděkan Hojka přiblížil proběhlé hodnocení výuky studenty. Z celkového počtu 1963 

studentů hodnotilo 300 studentů, což je určitý nárůst oproti minulému hodnocení. Na poradě 

vedoucí kateder byly výsledky zmíněny a doporučeno seznámení se s komentáři. 

 

5. Koeficienty režijních (společných) nákladů pro rok 2019 

Tajemník Zelenka uvedl, že v tomto směru bylo vydáno nové opatření rektora, které 

reflektuje změny evropských směrnic. Došlo ke sjednocení provozní a správní režie do tzv. 

koeficientu režijních nákladů. Tento koeficient byl stanoven na 23%, což je nejnižší v 

historii. V článku 2 Uplatnění režií je specifikován případ realizace aktivit mimo majetek UK 

FTVS. V tomto případě bude koeficient režijních nákladů 10%. Předseda ekonomické 

komise Jelen uvedl, že za tuto komisi nejsou připomínky a s návrhem souhlasí. 

Hlasování o koeficientech režijních (společných) nákladů pro rok 2019: (13-0-0) 

 

Usnesení 03/03/2019: AS UK FTVS schválil koeficienty režijních (společných) nákladů pro 

rok 2019 ve výši 23%. 

 

6. Storno poplatky za neúčast a odhlášení z kurzů celoživotního vzdělávání, další poplatky 

v celoživotním vzdělávání, poplatky v Trenérské škole 

Proděkan Chrudimský přiblížil dané opatření. Změna je pouze ve zvýšení storno poplatku za 

odhlášení z kurzu.  Předseda ekonomické komise Jelen uvedl, že komise nemá k tomuto 

žádné výhrady a s návrhem souhlasí. Senátor Kaplan zmínil zkušenost s odhlášením 3 

frekventantů z kurzu, kde pak vznikl finanční propad, který si vyžádal změny v kalkulaci 

kurzu. 

Hlasování o storno poplatcích a dalších poplatcích u kurzů CŽV a poplatcích v Trenérské 

škole: (13-0-0) 

 

Usnesení 04/03/2019: AS UK FTVS schválil Storno poplatky za neúčast a odhlášení z kurzů 

celoživotního vzdělávání, další poplatky v celoživotním vzdělávání, poplatky v Trenérské 

škole. 



7. Návrh finanční rozvahy programů PROGRES Q17, Q19 a Q41 na rok 2019 

Tajemník Zelenka přiblížil metodiku rozdělení financí u programů PROGRES Q17, Q19 a 

Q41. Finanční rozvahy pro programy PROGRES Q19 a Q41 jsou dány Opatřením děkanky č. 

5/2017. U programu Q17 je hlavním koordinátorem pedagogická fakulta. Tak jako každý rok 

i letos jsou pro Q17 navrhovány 2% z celkových přidělených prostředků programu 

PROGRES.  Koordinátoři všech spolupracujících fakult byli s návrhy pro všechny programy 

PROGRES (Q17, Q19 a Q41) seznámeni a nemají námitek. Předseda Heller uvedl, že je 

oceňována naše spolupráce s ostatními fakultami. Spectabilis paní děkanka dodala, že tento 

návrh byl konzultován s pedagogickou fakultou a ta s ním předběžně souhlasí. 

Hlasování o návrhu finanční rozvahy programů PROGRES Q17, Q19 a Q41 na rok 2019: 

(13-0-0) 

 

Usnesení 05/03/2019: AS UK FTVS schválil Návrh finanční rozvahy programů PROGRES 

Q17, Q19 a Q41 na rok 2019. 

 

8. Různé 

Spectabilis paní děkanka poděkovala současnému složení AS UK FTVS a zmínila, že ji těší, 

že z tohoto senátu vzešli nový docenti a profesoři. Předseda Heller taktéž poděkoval 

přítomným za působením v AS UK FTVS a především jednotlivým komisím. Senátor 

Zahálka poděkoval spectabilis paní děkance za spolupráci. 

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 

 Mgr. Jan Chrudimský, Ph.D. 


